
    
ProtokółProtokółProtokółProtokół nr  nr  nr  nr 3333/10/10/10/10    

z posiedzenia Pz posiedzenia Pz posiedzenia Pz posiedzenia Połączonychołączonychołączonychołączonych    
Komisji Rady Gminy EłkKomisji Rady Gminy EłkKomisji Rady Gminy EłkKomisji Rady Gminy Ełk    

                                                                                    w dniu w dniu w dniu w dniu 19 marca 19 marca 19 marca 19 marca 2010201020102010 r. r. r. r.    
 

I. OTWARCIE POSIEDZENIA KOMISJI 
  

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Świderski  o godz. 12:00 otworzył posiedzenie 
Połączonych Komisji Rady Gminy Ełk. Zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczyło 
14 radnych. 

/ lista obecności stanowi załącznik do protokołu/ 

II. PORZĄDEK KOMISJI 
  

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Świderski  odczytał porządek komisji: 
 

I. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
II. Przedstawienie porządku obrad komisji 

III. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2009 r. 

IV. Sprawozdanie za 2009 r. z działalności Biblioteki Gminnej w Nowej Wsi 
Ełckiej. 

V. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zrzeszenia LZS za 2009 r. 
VI. Rozpatrzenie i dyskusja na temat następujących punktów: 

 
1. Uchwała w sprawie założenia Przedszkola Samorządowego w Stradunach ul. 
Kościuszki 4. 
2. Uchwała w sprawie założenia Przedszkola Samorządowego w Nowej Wsi Ełckiej ul. Ełcka 
18. 
3. Uchwała w sprawie utworzenia publicznych placówek wychowania przedszkolnego 
prowadzonych w innej formie wychowania przedszkolnego. 
4. Uchwała w sprawie nadania imienia Jana Bytnara ps. Rudy Gimnazjum w Nowej Wsi 
Ełckiej. 
5. Uchwała w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie Ełk na 2011 r. 
6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, dla ternu położonego w obrębie Chruściele, gm. Ełk, 
stanowiącego działkę o nr ewid. 21. 
7. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Ełk  na 2010 r.  
8. Uchwała w sprawie określenia wysokości dotacji celowej Związkowi Międzygminnemu 
„Gospodarka Komunalna” z siedzibą w Ełku. 
 

VII. Zamknięcie obrad Komisji 

III. ROZPATRZENIE ORAZ DYSKUSJA NA TEMAT NASTĘPUJĄCYCH    
PUNKTÓW: 
 Głos zabrała p. Dyrektor Gimnazjum w Nowej Wsi Ełckiej w związku z 

rozpoczęciem procedury nadania imienia szkole. W wyniku głosowania 
społeczność uczniowska wspólnie z nauczycielami i rodzicami wybrała im. 
Jana Bytnara ps. „Rudy”. 
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Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2009 r. – przedstawiła Bożenna Jadwiga Powązka. 
 

/ sprawozdanie  stanowi załącznik do protokołu/ 
 
Radny Bogdan Jurczyk zapytał na ile lat wybierana jest komisja? Komisja nie ma 
kadencyjności, została powołania w 2007 r. 
- czy zmniejszyła się liczba wniosków? Skierowano 47 wniosków do leczenia 
odwykowego. 
 

Głosowanie nad Głosowanie nad Głosowanie nad Głosowanie nad przyjęciem sprawozdaniaprzyjęciem sprawozdaniaprzyjęciem sprawozdaniaprzyjęciem sprawozdania::::    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0000. . . .     
Sprawozdanie zostało przyjęteSprawozdanie zostało przyjęteSprawozdanie zostało przyjęteSprawozdanie zostało przyjęte....    
 
Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki za 2009 r. przedstawiła Halina 
Nowosza. 
 

1. Uchwała w sprawie nadania imienia Jana Bytnara ps. Rudy Gimnazjum w 
Nowej Wsi Ełckiej. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

2. Uchwała w sprawie założenia Przedszkola Samorządowego w Stradunach ul. 
Kościuszki 4. 

 
Uchwały odnośnie przedszkoli i punktów przedszkolnych przedstawił Ireneusz Gorlo.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma pytania 
odnośnie przedstawionej uchwały.  
 
Radny Jerzy Kulik powiedział, że dzieci z Siedlisk muszą dojeżdżać do Woszczel, czyli 
rodzice musza się cofać. Czy nie można zrobić przedszkola w Siedliskach? 
Radna Teresa Cybulko  zwróciła uwagę, że koszty i tak są niższe niż w mieście i 
pozostaną pieniądze rodzicom na dowóz dzieci do innej miejscowości, nawet jeśli 
trzeba się cofnąć. 
Rada Krystyna Rusiecka zapytała czy będą opłaty, czy tylko za wyżywienie? 
Oddziały przedszkolne 5- godzinne będą bezpłatne i nie ma w tym wyżywienia. 
Płatne będą natomiast dodatkowe zajęcia typy rytmika czy nauka języka angielskiego. 
Radna Katarzyna Podbielska zapytała jak będzie z wyżywieniem w szkołach gdzie są 
stołówki? Tam, gdzie są stołówki nie będzie problemu z przygotowywaniem  posiłków. 
 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0000. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

3. Uchwała w sprawie założenia Przedszkola Samorządowego w Nowej Wsi 
Ełckiej ul. Ełcka 18. 

 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11114, 4, 4, 4,  przeciw przeciw przeciw przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
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4. Uchwała w sprawie utworzenia publicznych placówek wychowania 

przedszkolnego prowadzonych w innej formie wychowania przedszkolnego. 
 

Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11114444, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

5. Uchwała w sprawie funduszu sołeckiego w Gminie Ełk na 2011 r. 
 
Uchwałę przedstawił Wójt Gminy Ełk. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, 
czy ktoś spośród radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. Radny 
Bogdan Jurczyk zapytał, czy można postąpić inaczej niż jest zapisane w ustawie? Nie 
można postąpić inaczej niż ustawa nakazuje.  

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11113333, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----1111, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
    

6. Uchwała w sprawie zmian  w budżecie  Gminie Ełk na 2011 r. 
 
Uchwałę przedstawiła Skarbnik Gminy Ełk. Omówiła wszystkie zmiany jakie zostały 
zapisane w uchwale. Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród 
radnych ma pytania odnośnie przedstawionej uchwały. 

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11112222, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0000, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----1111. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
    

7. Uchwała w sprawie określenia wysokości dotacji celowej Związkowi 
Międzygminnemu „Gospodarka Komunalna” z siedzibą w Ełku. 

 
Uchwałę przedstawiła Skarbnik Gminy Ełk. Przeczytała pisma ze Związku jakie 
otrzymała odnośnie rozliczenia wcześniejszej dotacji.  Pismo jakie zostało skierowane 
do Przewodniczącego Rady Gminy również zostało odczytane.  
Po odczytaniu pism nastąpiła dyskusja. Radca prawny Andrzej Chmielecki powiedział, 
że za część pieniędzy gminnych została zakupiona ziemia gminna, wcześniej 
darowana za darmo. 
Ziemia została darowana  10 lat temu pod budowę zakładu Unieszkodliwiania 
Odpadów. Spółka zakupiła ziemie od miasta w tym znajdowała się także cześć 
darowanej ziemi gminnej.  
Radna Katarzyna Podbielska zaproponowała, żeby nie podejmować jeszcze uchwały, 
poczekać, aż otrzymamy rozliczenie wcześniejszej. 
Radna Teresa Cybulko zgłosiła formalny wniosek o spotkanie z Panem Palczewskim. 
  

Głosowanie nad Głosowanie nad Głosowanie nad Głosowanie nad wnioskiemwnioskiemwnioskiemwnioskiem::::    
zazazaza----11113333, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0000, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----0000. . . .     
Wniosek został przyjęty.Wniosek został przyjęty.Wniosek został przyjęty.Wniosek został przyjęty.    
 
Radni zostaną powiadomieni o miejscu i czasie spotkania.    
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Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----0000, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----11111111, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos, wstrzymało głos----3333. . . .     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 

8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, dla ternu położonego w obrębie Chruściele, 
gm. Ełk, stanowiącego działkę o nr ewid. 21. 

 
Uchwała została przedstawiona przez Sekretarza Gminy Ełk. Na terenie 
przedstawionym w uchwale ma powstać zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych ma pytania 
odnośnie przedstawionej uchwały. W wyniku braku pytań przystąpiono do głosowania 
nad uchwałą.  

    
Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:Głosowanie nad uchwałą:    
zazazaza----11113333, przeciw, przeciw, przeciw, przeciw----0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos0, wstrzymało głos----0. 0. 0. 0.     
Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.Uchwała została podjęta.    
 
Pełne sprawozdanie z działalności Gminnego Zrzeszenia LZS zostanie 
przedłożone Radzie Gminy w maju 2010 r. 
 

IV. ZAMKNIĘCIE OBRAD KOMISJI 
  

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Świderski zamknął obrady Połączonych 
Komisji Rady Gminy Ełk. 

 
 
Protokołowała:                                                                Przewodniczył: 
                  Joanna Krzemińska                                                            Mirosław Świderski 


